
 
 

Zápisnica zo zasadnutia 

Akademického senátu VŠ Danubius Sládkovičovo 

dňa 26. marca 2024 o 10.00 hod. v zasadačke VŠ Danubius 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Ján Králik, CSc,  

prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc.   

PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD.,  

doc. PhDr. Antonín Kozoň, PhD.,  

Ing. Eva Jurínová,  

Ing. Eva Pacovská  

doc. PhDr. Hermína Mareková, PhD (online) 

Mgr. et PhDr. Tomáš Klokner, PhD., univ. doc.  

Timea Sojáková- Mikulicsová   

Bc. Karin Pistovičová  

Ospravedlnení: 

Boris Kapusta                                                                     

PhDr. Jana Šipoš                                                                

Martin Gablovský                                                               

Bc. Andrea Vassová                                                           

 

Predseda AS VŠ Danubius doc. Ing. Ján Králik, CSc. otvoril zasadnutie AS. Potom 

oboznámil prítomných s navrhovaným programom zasadnutia. Program rokovania AS VŠD 

bol schválený v nasledovnej štruktúre:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2. Informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius od 19.12.2023 

3. Informácia o zmenách akreditačných štandardov – materiál na zasadnutie Vedeckej 

rady VŠD 

4. Správa o hospodárení VSD Sládkovičovo za rok 2023 

5. Schválenie predložených návrhov smerníc a poriadkov fakúlt VŠD 

6. Rôzne 



7. Prijatie uznesenia 

8. Záver  

 

Po jednomyseľnom schválení programu rokovanie AS VŠD pokračovalo bodom 2), 

v ktorom bola informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius a o činnosti školy od 19.12.2023 

do 31.03.2024. Predseda AS VŠD doc. Ing. Ján Králik, CSc. k plneniu uznesení AS VŠD 

konštatoval, že nebolo splnené uznesenie o doplňujúcich voľbách na Fakulte práva Janka 

Jesenského do AS VŠD a rovnako mešká aj spracovanie jednotnej základnej metodiky pre 

fakulty na vypracovanie hodnotiacich správ. K plneniu uznesení zaznel návrh, aby na 

nesplnenie uznesenia upozornil predseda senátu dekana fakulty a rektora. 

 

V bode 3) predseda informoval, že na dnešnom rokovaní VR bude bod o zmenách 

v akreditačných štandardoch na habilitačné aj inauguračné konanie, ktoré naša VSD síce nemá 

ale týkajú sa kvalifikačného postupu vyučujúcich na VSD. Predseda AS tiež informoval, že do 

konca apríla, je potrebné odstrániť nedostatky z auditu ISO 2009 a ISO 9001 a aktualizovať 

procesy a určiť vlastníkov procesov. Podľa Európskych štandardov (ESG) je potrebné vo 

vzdelávaní dávať väčší dôraz na kooperáciu učiteľ-študent, ale aj na prepojenie škola – prax. 

K podanej informácii neboli návrhy na uznesenie. 

 

K bodu 4) predseda uviedol k správe o hospodárení VŠD Sládkovičovo, že za rok 2023  sa 

Vysoká škola Danubius dostala do straty -187 409 € (rok 2022 bol v zisku so ziskom 43.424 

€.) aj keď tržby narástli o 12 % na 1,360 mil. €. Počet zamestnancov sa v roku 2023 pohyboval 

v rozmedzí od 25 po 49. Podrobnejší rozbor hospodárenia je aj na stránke 

https://www.finstat.sk/36264113. Hospodárením VSD sa zaoberala správna rada školy 

a prijatých opatreniach bude informovať vedenia fakúlt. K podanej správe neboli návrhy na 

uznesenie ale členovia senátu upozornili, že stále sú platné pripomienky a uznesenia z diskusie 

k hospodáreniu uvedené v zápisnici z 19.12.2023. 

        

V bode 5) predseda senátu informoval, že stále prebieha proces zameraný na odstránenie 

nedostatkov resp. upresnenie znení v riadiacich dokumentoch VŠD a jednotlivých fakúlt 

a medzi nimi sú alebo budú aj dokumenty, ktorých zverejnenie vyžaduje aj akceptáciu senátom 

VŠD, ako napr. je Smernica o doktorandskom štúdiu Fakulty verejnej politiky a verejnej 

správy, Rokovací poriadok Vedeckej rady fakulty a ďalšie. Členovia senátu po krátkej diskusii 



splnomocnili predsedu AS, že dokumenty, ktoré boli predmetom rokovania AS fakulty bude 

predseda AS VSD akceptovať a pre prípadné rozporné stanoviská bude súhlas vyjadrený od 

členov senátu online.  

 

K bodu 6) rôzne predseda AS informoval o obsahu pripravovaného rokovania  Vedeckej rady 

VŠD, ktorá sa koná po zasadnutí AS, kde v programe je schválenie doc. PhDr. Tomáša Koziaka, 

PhD. za člena VR a člena Odborovej komisie PhD. na FVPaVS. Ďalej VR bude rokovať 

o informácii k zmene akreditačných štandardov a udelí titul Doctor honoris causa Ing. 

Alexandrovi Rozinovi, CSc.. 

V závere rokovania predseda AS doc. Ing. Ján Králik, CSc. poďakoval  všetkým členom senátu 

za prácu a za ústretovosť pri organizovaní hybridnej formy rokovaní. Zároveň členovia senátu 

navrhli poďakovať aj pedagógom, zamestnancom VŠ a popriali všetkým úspešný rok 2024. 

 

UZNESENIE 

1. AS VŠD berie na vedomie informáciu o plnení uznesení od 19.12.2023. 

2. AS VŠD berie na vedomie Správa o hospodárení VSD Sládkovičovo za rok 2023.  

3. AS VŠD žiada vykonať doplňujúce voľby na Fakulte práva Janka Jesenského do AS 

VŠD a tiež upozorňuje dotknuté fakulty, že v októbri je potrebné vykonať doplňujúce 

voľby aj v študentskej časti akademického senátu VSD.  

 

„Návrh uznesení bol jednomyseľne prijatý“. 

 

doc. Ing. Ján Králik, CSc. v.r. 

predseda AS VŠ Danubius v Sládkovičove 

 

 

Zapísala: PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD.  v.r. 

V Sládkovičove 26. marca 2024 

 

                                        

 

 


